
P R O T O K Ó Ł   Nr  03/2011 
 z wspólnego posiedzenia komisji Rady Gminy 

odbytego 14 stycznia 2011 r.  
w sali narad Urzędu Gminy w Chrzypsku Wielkim 

w godz. 10oo – 151o  
 
 
Porządek obrad : 
 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń komisji. 
4. Opracowanie zmian do Wieloletniego Planu Inwestycyjnego. 
5. Plan pracy Komisji Rewizyjnej. 
6. Stanowisko Rady Gminy w sprawie remontu świetlic. 
7. Dyskusja na temat przystąpienia do spółki z o.o.  EURO 2012. 
8. Opinia na temat włączenia Przedszkola „U REKSIA” w struktury Zespołu Szkół.. 
9. Wolne głosy i wnioski. 

    10.   Zakończenie obrad. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli : 
 
Wg listy obecności 
 
 
 
do p. 1 

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Przew. Komisji Spraw Gospodarczych 
radny Mariusz Kamyszek, który stwierdził, Ŝe w posiedzeniu uczestniczą wszyscy radni   
( 15 osób ), wobec tego komisja moŜe podejmować prawomocne decyzje. 
 
do p. 2 

Proponowany porządek obrad wszyscy otrzymali z zaproszeniem na posiedzenie, Przew. 
Komisji poprosił o uzupełnienie porządku obrad o :  
- stanowisko Rady Gminy w sprawie remontu świetlic. 
- dyskusję na temat przystąpienia do spółki z o.o.  EURO 2012. 
 Przew. Rady Gminy poprosił o umieszczenie w porządku obrad przygotowania opinii 
na temat włączenia Przedszkola „U REKSIA” w struktury Zespołu Szkół. 
Innych zmian i uzupełnień nie zgłoszono. 
W głosowaniu jawnym uczestniczyło 15 członków komisji, którzy bez głosów przeciwnych  
i wstrzymujących przyjęli zmieniony porządek obrad. 
 
do p. 3 
 Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń komisji. 
Protokoły zostały wyłoŜone na stole prezydialnym, były dostępne w biurze Rady Gminy oraz 
na stronie internetowej. 
Przew. Komisji zapytał czy są uwagi lub uzupełnienia do protokołów. 
 



Radny Jurgowiak zwrócił uwagę na błąd w protokole dotyczący wyraŜenia zgody przez 
radnego Ławniczaka na uczestnictwo w Komisji Inwentaryzacyjnej i radnego Perza w Radzie 
Sportu. 
W głosowaniu jawnym 15 radnych biorących udział w głosowaniu przyjęło bez odczytania 
protokoły z posiedzeń komisji : 

- wspólnego posiedzenia z 13 grudnia 2010 r., 
- Komisji Spraw Gosp. z 17 grudnia 2010 r., 
- Komisji Oświatowo – Społecznej  z 15 grudnia 2010 r. 

 
do p. 4 

   Opracowanie zmian do Wieloletniego Planu Inwestycyjnego. 
Wójt dokonał wprowadzenia do tematu – poprzednia Rada Gminy przygotowała Wieloletni 
Plan do 2013 roku, ale jest nowa Rada i przygotowaliśmy z pracownikami nowe propozycje, 
poniewaŜ w budŜecie znalazły się takie zadania jak termomodernizacja i inwestycje związane 
z gospodarka wodną, uwaŜam, Ŝe powinny znaleźć odzwierciedlenie w Wieloletnim Planie. 
Planowanie wydatków do 2013 roku związane jest z rokiem, w którym kończy się budŜet na 
dofinansowania z UE. Na modernizację hydroforni mieliśmy przyznane 2 mln zł, 
wykorzystaliśmy 1,5 mln zł, reszta pieniędzy poszła na pulę rezerwową. Być moŜe uda nam 
się jeszcze z tej puli skorzystać. Województwo wielkopolskie zajmuje 3 miejsce pod 
względem wykorzystania środków z Unii Europejskiej. W 2011 roku będą dodatkowe środki, 
a w 2012 r.  nabory rezerwowe, później w 2013 r. będą juŜ tylko rozliczenia. 
Plan na 2011 r. proponuję zrezygnować z gospodarki wodnej, bo mamy szanse na rozdanie 
środków na gospodarkę  wodną  w 2012 r. Na termomodernizację  mamy szanse dostać 
pieniądze  ze Stowarzyszenia Obra – Warta, oni dostana do rozdysponowania 36 mln zł. 
Musimy z tego skorzystać. Tak więc proponuję te dwa zadania przesunąć na 2012 rok, bo 
mamy szanse ubiegać się o dofinansowanie i będziemy z tego korzystać. 
W 2011 roku proponuję : 

- rozbudowę oczyszczalni ścieków i uwaŜam, Ŝe to jest pilne. We wrześniu wygasła 
umowa spłaty poŜyczki. Upomnieliśmy się o moŜliwość umorzenia, bo taka istnieje, 
ale zapomnieliśmy to zrobić we właściwym terminie i najprawdopodobniej 
dostaniemy o 20 % mniejszą kwotę, 

- drogi gminne w tym osiedlowe 600 tys. zł – chciałbym Ŝeby został zrobiony pierwszy 
odcinek od ulicy Sierakowskiej do posesji p. Kamyszka ( łącznie z odwodnieniem, 
które musi być), 

- 100 tys. zł na drogi wiejskie ( dokończenie Orla, Białcz, ŁęŜce) z FOGR teŜ droga do 
Mylina, 

- oświetlenie uliczne – dokonamy korekty w najpotrzebniejszych miejscach i 
powinniśmy mieć na 3 – 4 lata spokój. Kończy się spłata inwestycji związanych z 
oświetleniem, 

- poprzednia Rada Gminy podjęła decyzję o dofinansowaniu naprawy drogi Chrzypsko 
Wielkie – Charcice . Jest to droga powiatowa. Narodowy program przebudowy dróg 
dał odpowiedź do starostwa powiatowego, Ŝe ta droga nie zakwalifikowała się . 
Starosta proponuje  na razie zostawić to zadanie , moŜe uda się zdobyć środki, koszt 
ogólny to 1.560.000 zł. Mieliśmy moŜliwość uzyskania kredytu, ale 418 tys. zł 
zapłaciliśmy z budŜetu, bo mieliśmy wolne środki obrotowe, ale tym samym 
zamknęliśmy sobie drogę do otrzymania na to zadanie kredytu. Do tego budŜetu wróci 
ok. 650 tys. zł tak zakładam. Chciałbym te pieniądze spoŜytkować na inwestycje po co 
mają leŜeć. Oczywiście musi być bezpieczeństwo inwestycji dla gminy. Na koniec 
roku było 1.300.000 zł wolnych środków. ZadłuŜenia obecne jest na poziomie  

     1,5 mln zł, moŜe wzrośnie o 100 tys. zł. 



- w 2012 roku chciałbym wiedzieć , którą świetlicę  wiejską  będziemy chcieli 
remontować i przygotować do planu odnowy wsi Mylin czy RyŜyn ? 

- budowa sieci wodociągowej – 500 tys. zł i koniecznie starania o dofinansowanie, 
chodzi o rozwiązanie problemów wsi Białokoszyce, Białokosz i Gnuszyn. JeŜeli 
chodzi o Białokoszyce, to nie stać nas na wydanie 1 mln zł na 8 mieszkańców. 
Czytałem porozumienie mojego poprzednika, jest deklaracja, Ŝe na początku wsi ma 
być wodomierz, płukanie sieci i straty maja pokryć mieszkańcy. Ludzie na rubieŜach 
mieli kiedyś prawo dofinansowania budowy wodociągu i kanalizacji. W tej chwili nie 
mamy opinii prawnej , jeŜeli będzie taka moŜliwość , to dofinansujemy. 

- z programu „Ryby” chcemy się ubiegać o środki na termomodernizację GOK i 
Ośrodka Zdrowia ( nowy budynek ) tutaj moŜe być problem, bo w tym budynku są 
mieszkania , 

- myślimy o wybudowaniu przystani kajakowej – zakup sprzętu i część budynku policji 
wykorzystać na małą gastronomię, to takŜe z programu „Ryby”. Wydaliśmy jako 
gmina pieniądze na inwestycje na plaŜy, więc musimy to wykorzystać, 

- 150 tys. zł na budowę dróg i chodników. Są ustalenia, Ŝe do dróg 50% dofinansowuje 
gmina, do chodników 30%. 

W 2013 i 2014 roku nie będzie juŜ większych szans na pozyskanie dodatkowych środków. 
- konieczna jest kanalizacja dla Charcic – rozmawiałem z dyrektorem tej jednostki, 

który udowadniał Marszałkowi, Ŝe to się przyda, bo znacznie poprawi warunki w 
ZLU, poza tym ZLU się rozbudowuje, jest coraz więcej pacjentów, 

- drugi odcinek drogi na osiedlu bez chodników . Całość wyniesie 5 mln zł , chcemy 
zrobić jedną za 1 mln zł, rok 2014 będzie pierwszym rokiem funkcjonowania budŜetu 
UE, 

- drogi i chodniki – przede wszystkim targowisko, bo nie mamy takiego z prawdziwego 
zdarzenia, 

- 200 tys. zł gospodarka mieszkaniowa. Jestem po rozmowach z Kierownikiem KZB. 
Istniejącą substancję mieszkaniową trzeba wyremontować i wtedy będzie moŜna ją 
sprzedać. JeŜeli nie będziemy remontować, to się okaŜe Ŝe nie da się mieszkać i 
lokatorzy poproszą o mieszkania  socjalne, których nie mamy. Musimy dbać o to co 
mamy, 

- 200 tys. zł rozbudowa sieci wodociągowej, jeśli zostałoby coś do zrobienia i jeŜeli nie 
będzie dofinansowania. 

 
Lista rezerwowa : 
- kanalizacja ulicy Kolejowej, 
- ubikacja publiczna, 
- sal gimnastyczna ( mamy 4 lata na przygotowanie do tej inwestycji – znalezienie 

lokalizacji, wykup terenu itp.) 
Do tych wszystkich zamierzeń potrzeba kilkanaście dokumentów planistycznych. W 
trybie pilnym trzeba przygotować rozbudowę oczyszczalni ścieków. Musimy zwrócić się 
do projektanta co trzeba zrobić, Ŝeby zwiększyć wydajność z 200 na 400. Trzeba zrobić 
projekt wodociągu linii do Białokosza i Gnuszyna. 
JeŜeli chodzi o plany odnowy miejscowości , mamy dokumentację dla Mylina, nie mamy 
dla RyŜyna, trzeba skorygować plan Chrzypska Wielkiego. 
Trzeba by  przygotować plan zaopatrzenia w energię, plan ewidencji zabytków. 
Tyle propozycji Wójta. 
 
 
 



Dyskusja : 
 
Radna G. Grzesiak – czy ten projekt planu jest skorelowany z planami finansowymi 
sołectw, bo na przykład Mylin aŜ się prosi, Ŝeby oba organy partycypowały  fundusz 
sołecki i gmina ? to samo dotyczy dróg i chodników, 
 
Wójt – nie jest, będziecie Państwo śledzili wykonanie funduszu sołeckiego. Jeśli chodzi o 
drogi i chodniki, to nie wszystkie wioski leŜą  przy naszych drogach musimy im pomóc. 
Na 2011 wydatki z funduszy sołeckiego są zaplanowane rozsądnie. Ten fundusz jest 
dobry trzeba tylko rozsądnie planować wydawanie na chodniki, boiska, place zabaw i 
świetlice. 
 
Radna Grzesiak – biedny kupuje drogie i dobre, jeŜeli cos robimy , to powinniśmy 
skoncentrować środki gminy, sołectwa i unijne i zrobić coś raz a dobrze. 
 
Radny Jurgowiak – kto jest inicjatorem, Ŝe dzisiaj omawiamy wieloletni plan, uwaŜam Ŝe 
ta dyskusja powinna być później ? 
 
Wójt – ja byłem inicjatorem. 
 
Radny Jurgowiak – odczułem , Ŝe sama uchwała jest domena Wójta, plan powinien wyjść 
od Rady, nie od Wójta. Radni powinni mieć moŜliwość podawania propozycji do planu, 
są nowi radni, to jest za wcześnie na taki temat. Omawiamy co jest potrzebne , a to za 
wcześnie nie wszyscy są zorientowani. Tu jest duŜo cyfr i duŜe koszty, skąd będą 
pieniądze. Nie wiemy czy dostaniemy jakieś środki unijne. 
 
Wójt – myślę , Ŝe to jest najbardziej właściwy termin. Kolega poczuł się uraŜony, ale 
literalnie czytając ten plan, większość zadań jest z własnych środków i tak jest zapisane w 
budŜecie. Dlaczego dziś ? bo przystępujemy do przygotowania budŜetu i chcę , Ŝeby była 
spójność planu. W planie na ten rok były dwa zadania z naszych środków i do tego 
dostosował się Skarbnik. Przyjęto budŜet i to musi współgrać. 
 
Radny Jurgowiak – jeśli moŜna pozyskać środki , to lepiej. My jako Rada bylibyśmy 
bardziej przygotowanie, Ŝebyśmy wiedzieli , Ŝe będzie taki temat. Wszystko powinno być 
do końca rozliczone , dotychczasowe zadania i dofinansowania i dopiero wtedy 
powinniśmy przystąpić do korekty planu. To będzie maj – czerwiec, to wymaga czasu. 
Trzeba zmienić plan na drogach osiedlowych. Nie ma Skarbnika , nie wiadomo czy 
udźwigniemy taki cięŜar, czy będziemy mieli zdolność kredytową. 
 
Wójt – dopowiem jest doza niepewności kredytowej. Drogi zrobimy jeŜeli odzyskamy 
zainwestowane pieniądze, zakładamy, Ŝe odzyskamy. Do uchwały budŜetowej jest 
potrzebny harmonogram realizacji zadań inwestycyjnych . Ta gminę stać na inwestycje  
za ok. 500 tys. zł. KaŜdy rok moŜe spowodować , Ŝe zadłuŜenie  wzrośnie  
o ok. 100 tys. zł. Myślę, Ŝe jest to właściwy moment i właściwy czas na przygotowanie 
planu, bo on musi być spójny z budŜetem. 
 
Przew. Rady Gminy – zgadzam się z Wójtem, nie wyobraŜam sobie pracować nad 
budŜetem bez planu inwestycyjnego. Dotychczasowe plany były planami Ŝyczeń i 
radosnej  twórczości bez pokrycia w budŜecie. Nigdy w 100 % się nie zaplanuje, ale 
trzeba załoŜyć. W ostatnim czasie zadania nie były  realizowane, ale tylko przesuwane. 



Plan musi być przygotowany przed budŜetem. Biorąc pod uwagę sugestie Pana Tomka, to 
rok 2011 musielibyśmy wyrzucić z realizacji. 
 
Radny Jurgowiak – poprzednie plany, to nie była twórczość, dostosowywaliśmy do 
środków i moŜliwości. 
 
Radny Rybarczyk – bez sensu jest porównywanie i wygadywanie sobie. Nie patrzmy do 
tyłu, patrzmy do przodu. Im wcześniej wszystko przygotujemy tym lepiej, jest więcej 
czasu. 
 
Radny Jurgowiak – początek był taki, Ŝe dopasowywaliśmy zadania do pozyskanych 
środków i moŜliwości. Tutaj teŜ są wskazane źródła , ale nie mamy pewności. 
 
Radny Nowak – rozumiem i Tomka i Grzegorza, Ŝe radni chcieliby dołączyć do tego 
planu coś od siebie. Nie da się przewidzieć 2 lata do przodu . UwaŜam, Ŝe trzeba 
przygotować plan jak najwcześniej. Są propozycje Wójta, kaŜdy z nas moŜe coś dołoŜyć. 
 
Radny Jurgowiak – jak byśmy wiedzieli wcześniej, to byśmy się przygotowali. 
 
Przew. Rady Gminy – dostaliśmy zaproszenia tydzień temu, trzeba się było przygotować. 
 
Radny Gwizdał – pytanie w 2013 r. nie ma w planie remontu świetlic ? w 2011 roku będą 
pieniądze z ubiegłego roku. 
 
Radna Grzesiak – nie stać nas na czekanie , to jest czas zmarnowany. Sama prosiłam Pana 
Wójta o podjęcie takich działań, chcę przystąpić do przygotowania planu pracy komisji i 
muszę pewne rzeczy w nim uwzględnić. To nie jest zamknięty katalog, jesteśmy tu po to, 
Ŝeby na tym popracować. 
 
Wójt – tak, to widzę, rok 2012 doza niepewności. Pewne są środki z programu „Ryby”. 
 
Radny Milka – mam obawy, potrzeby będą ogromne. 

 
Radna Grzesiak – otwieramy dyskusję, zgłaszajcie Państwo uwagi i propozycje. 
 
Radny Jurgowiak – jeŜeli mamy dyskutować, bo taka jest wola Rady, to musimy 
dokładnie przerobić 2011 i 2012 rok, pytanie do Wójta – modernizacja oświetlenia,gdzie ? 
byłem przeciwny dokładaniu dodatkowych punktów świetlnych, bo to generuje koszty. 
 
Wójt – oświetlenie to nie jest rzecz stała, mamy złoŜone wnioski, mogę przedstawić 
wykaz np. p. Kucz przy dawnej Drovencie, p. Janeda. Będą  zebrania wiejskie zbierzemy 
wszystko razem z wnioskami z lat poprzednich . Chcę być konsekwentny  zrobimy to i na 
kilka lat nie będziemy wracać do tematu. Będziemy robili tylko to co jest zasadne. Za rok 
płacimy 160 tys. zł za energię i spłatę kredytu. 
 
Radny Jurgowiak – 2 pkt  w Gnuszynie były zrobione z funduszu sołeckiego, czy w 
innych wsiach teŜ wydatki będą pokrywane z funduszu ? 
 
Wójt – to jest dobry fundusz, ale my moŜemy realizować tylko to co chce wioska. 
 



Radny szukała – czy w ŁęŜcach zgłoszono tez dodatkowe punkty świetlne ? 
 
Wójt – tak. 
 
Radny Jurgowiak – skąd dodatkowe 1.300.000 zł  środków rezerwowych ? 
 
Wójt – nie wiem, byliśmy radnymi i nie zauwaŜyliśmy, Ŝe zostają wolne środki. Za późno 
były poczynione starania o kredyt. Wróci cały kredyt pomostowy z realizacji inwestycji 
na plaŜy, razem powinno wrócić ok. 600 tys. zł. 
 
Radny Jurgowiak – 600 tys. zł ma być na osiedle, ile zostaje ? 
 
Wójt – zostaje 100 tys. zł. 
 
Radny Jurgowiak – to gmina nie da rady funkcjonować w pierwszym kwartale. 
 
Wójt – 200 tys. zł , da radę. 
 
Radny Jurgowiak – czy nam wystarczy na oczyszczalnię na wszystko, Ŝeby za 4 lata nie 
zaczynać od początku. 
 
Wójt – pieniądze na ochronę środowiska są łatwe do uzyskania. Była mowa, Ŝe 
oczyszczalnia jest  wybudowana na wyrost i jest moŜliwość dobudowania zbiornika. 
Zbiornik do wody ok. 300 tys. zł, ten będzie podobny, 200 tys. zł dołoŜyłem na róŜne inne 
wydatki . Zapytamy projektanta czy jest moŜliwość rozbudowy i jak to zrobić, jeśli będzie 
więcej propozycji , poproszę Państwa o zwiększenie. 
De facto dlaczego tak oszczędnie, bo musimy czekać 4 – 5 lat aŜ nam umorzą spłaconą 
poŜyczkę. Środki unijne zwracane są szybciej, ale nie ma moŜliwości uzyskania dotacji na 
te cele, są juŜ tylko na wnioski rezerwowe, dlatego tak oszczędnie. 
 
Przew. Komisji – czy będą liczniki spustu ? 
Wójt – wydałem dyspozycje Kierownikowi KZB. Do dyspozycji na osiedle jest 500 tys. zł 
musi koniecznie być zrobione odwodnienie, rozmawiałem z pracownikami, myślę, Ŝe za 
te pieniądze uda nam się to zrobić. 1o tys. zł będzie kosztował  wykup gruntu  
od p. J. Grzesiaka. 
 
Radny Jurgowiak – ramowy program bym zostawił, drogę powiatową bym zostawił, bo 
jesteśmy zobligowani umową. 170 tys. zł na drogę powiatową , bo jest współfinansowana,  
100  tys. zl drogi na terenie gminy ( Orle, ŁęŜce) finansowane z FOGR i zostanie na 
osiedle 330 tys. zł i około kwietnia, maja  do budŜetu przerzucić na osiedle, będzie wtedy 
czytelniej. 
 
Wójt – rozmawiałem  ze Starostą i te 170 tys. zł się znajdzie i tak zostanie zapisane w 
budŜecie. 500 tys. zł na osiedle to jest minimum dla I etapu, jest duŜo problemów, 
konieczne będą odstojniki. 
 
Przew. Komisji – 330 tys. zł na osiedle to jest za mało, nikt nie przystąpi do przetargu. 
 
Przew. Rady Gminy – to jest nie nasze zadanie i musi być zapisane w budŜecie. Patrzmy 
realnie, 200 tys. zł dołoŜyć do dróg osiedlowych. 



Wójt – moŜna zapisać w budŜecie te 170 tys. zł jako kredyt, jeśli się Państwo z tym 
zgadzacie, to weźmiemy kredyt. 
 
Przew. Rady Gminy – bez kredytów nic nie zrobimy, na razie zadłuŜenie jest bezpieczne. 
 
Radna Grzesiak – zapisana rozbudowa oczyszczalni jest i musi być, jest wszystko wpisane 
według priorytetów, podoba mi się. 
 
Radny Szukała – moŜemy liczyć, Ŝe drogi będą zrobione ? 
 
Wójt – naprawa dróg gminnych powtarza się co roku, jest zapisane 100 tys. zł na drogi 
wiejskie, uznałem to co było w poprzedniej kadencji. 
 
Radny Jurgowiak – ile mamy płytek na oczyszczalni ? 
 
Wójt – trwa inwentura. 
 
Radny Jurgowiak – zapisałbym drogi i chodniki przy drogach powiatowych kwotę  
170 tys. zł przy wykorzystaniu kostki, którą mamy, a powiat dalby robociznę. Myślę o 
Orlu i Gnuszynie. 
 
Wójt – zgłosiłem problem Staroście , powiedział, Ŝe chodniki będą robiony przy okazji 
remontu drogi. 
 
Radny Jurgowiak – dać pole radnym powiatowym. Narobiłem sobie nadziei po zebraniu 
przedwyborczym gdzie radny Piechowiak powiedział, Ŝe wystarczy poprosić i powiat 
zrobi. Zapisać to w programie, Ŝeby radni mogli się podeprzeć. Powiat powinien sobie o 
nas przypomnieć. 
 
Wójt – powiedziałem Staroście, Ŝe powiat nie kończy się na Międzychodzie. Rozumiem, 
Ŝe ma być  500 tys. zł drogi gminne osiedlowe, 170 tys. zł kredyt na drogi powiatowe i 
100 tys. zł na drogi gminne i chodniki. 
 
Radna Grzesiak – prośba do Pana Wójta, Ŝeby w trybie pilnym zwołać zebranie z 
sołtysami i skorelować wydatki funduszu sołeckiego z planami finansowymi gminy, 
mówię o budowlach podległych gminie , nie wiosce ( GOK, Ośr. Zdrowia). Znam stan 
wioski, plac zabaw, odstąpić moŜe od dokończenia budowy chodnika, nie wiem jakie 
macie odczucia, ale patrząc na salę w GOK-u, konieczne są remonty. Termomodernizacja 
– mamy przed sobą 2011 i 2012 rok , wnętrze w budynku byłego GOK jest tragiczne. 
Tam trzeba coś zrobić. Proszę, właściwie odczytać moją wypowiedź, nie mam zamiaru 
krytykować poprzedników, ale przedszkola z prawdziwego zdarzenia nie mamy, szkoła 
jest w trzech budynkach, nie mamy prawdziwego ośrodka zdrowia ( coś w jednym 
budynku, cos w drugim), nie mam aspiracji, Ŝeby tworzyć wizję gminy. Powtórzę jak 
mantrę . W 2002 r. miała być rozbudowa szkoły i od tego czasu ciągle przesuwano teŜ 
budowę sali gimnastycznej. Wszystko było przegotowane, dokumentacja. Chcę, Ŝebyśmy 
raz zrobili coś porządnie jedno, to za jedną inwestycją byłyby trzy normalne instytucje  
( szkoła , przedszkole ). Nie ma pieniędzy, to moŜe chociaŜ zróbmy tą salę. 
 
Radny Jurgowiak – Ŝeby się nie sprzeciwiać , wszystko jest zaplanowane przez uchwały 
zebrań wiejskich, które były do 30 września. 



 
Radna Grzesiak – wypracujmy wizję GOK. 
 
Wójt – to co ustalili mieszkańcy, to jest rzecz święta i nie da się zmienić. Będziemy o tym 
mówili przy przystąpieniu do funduszu sołeckiego w sierpniu. Odczytam moŜe jakie 
zdania uchwaliły  rady sołeckie. 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


